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Indledning 

Formanden bød velkommen til de 16 fremmødte medlemmer. 

§ 1 - Valg af dirigent 

Bestyrelsen foreslog Arne H. Pedersen som dirigent. Han blev valgt. 

Dirigenten konstaterede, at generalforsamlingen var lovligt indkaldt, idet den var annonceret i 1) 

Din Avis onsdag den 3. marts, 2) på vandværkets hjemmeside, 3) på Facebook gruppe ”Harridslev 

by” og 4) på Dagli’Brugsens infoskærm. 

Generalforsamling var udskudt til 16.06.2020 pga. ”Covid 19”. 

Der var ingen indsigelser og dirigenten kunne erklære generalforsamlingen for lovlig. 

 

§ 2 - Beretning om det forløbne år (formandens beretning) 

Formandens beretning fremgår af vedlagte bilag 1. 

Formandens beretning blev godkendt. 

 

§ 3 - Fremlæggelse af revideret regnskab til godkendelse 

Regnskab blev uddelt til de fremmødte medlemmer og gennemgået i hovedtallene af kassereren.  

Regnskabet blev godkendt. 

 

§ 4 - Fremlæggelse af budget til orientering 

Budget 2020 blev fremlagt til orientering. Der blev fundet nogle fejlkonteringer. 

 

§ 5 – Behandling af indkomne forslag 

Der var ikke indkommet forslag til bestyrelsen. 
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§ 6 - Valg af bestyrelsesmedlemmer og suppleant 

Følgende bestyrelsesmedlemmer, valgt for 2 år var på valg: 

- Anja Roest, kasserer,  der var villig til genvalg, blev genvalgt. 

- Hans Harbeck, sekretær, der var villig til genvalg, blev genvalgt. 

Suppleant:  Hans Peter Madsen , blev genvalgt for 1 år. 

 

§ 7 - Valg af revisor + revisorsuppleant 

Kassereren fremlagde et ønske fra bestyrelsen om at skifter ekstern revisor. 

Vi ønsker at skifte til Dansk revision i Hadsten. Begrundelsen er, at de har meget større erfaring 

med vandværker og bedre forstår regler og bestemmelser. 

Dansk revision blev valgt og skal varetage hele 2020. 

 

Valg af intern revisor og revisorsuppleant: 

Genvalg af intern revisor, valgt for 1 år:  Ellen Offersen. 

Genvalg af revisor suppleant, valgt for 1 år: Michael Laursen. 

 

§ 8 - Eventuelt. 

Der blev udtrykt tilfredshed med advisering af driftsproblemer på Facebook siden ”Harridslev by”. 

Tilfredshed med valg af ny revisor. 

Grunden til, at bestyrelsen ønsker målerbrønd for alle, er en gammel beslutning der bygger på, at 

det skal være muligt at erkende vandspild i stikledningen. 

Undgå negative renter af indestående kunne løses ved, at investere pengene, men det giver 

vedtægterne ikke mulighed for. 

Opfordring til bestyrelsen, til at følge udviklingen af digitale vandmålere. Det, som er manglefuldt 

er, at hver forbruger ikke kan se sit løbende forbrug og få en alarm ved en pludselig øgning på 

grund af et læk. 

Formanden takkede dirigenten for god mødeledelse og bestyrelsen for godt arbejde. 

 

 

Referent: Hans Harbeck 
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Bilag 1: Formandens beretning 

Til Harridslev vandværks generalforsamling d. 16. juni 2020. 

Nu har værket 518 forbrugere plus bimålere. 

Udpumpet vandmængde: 68.000 m
3
. 

Strømforbrug: 0,51 kWh/m
3
. 

Der er nye projekter på vej på Bækengen, Tingager, Lundsbjergvej. 

Der er blevet fjernet en ubrugt målerbrønd på Lundsbjergvej 21. 

Målerbrønde etableret på Fyrvej, Korshøjvej, Spangen og Bækkevej. 

Reparation på Smedevej, ny ledning fra Kastanjevej. 

Stort vandspild på Ahornvej, ca. 5.000 m
3
.  

Vi fortsætter med at skifte hovedledning på Udbyhøjvej. 

Møde i vandrådet. Vi har deltaget i møderne, men ikke til generalforsamling og venter til 

opsparing bliver et krav. 

Vi har undersøgt, om vi kunne overtage Tvede vandværk, men det har ikke været muligt, er nu 

overtaget af Vandmiljø Randers. 

Der har været problemer med lavt vandtryk på Ahornvej, men det er i orden nu. 

 

Vi har undersøgt priserne på kalkspalteanlæg  fra Vulcan (19.127 kr), Lagur (93.900 kr),og AMtech 

(178.175 kr), vi har valgt ikke at installere nogen. 

Problemer med affugter der kører hele tiden, der var et defekt relæ som fik hoved relæ til at falde 

ud. 

Møde med Dronningborg vandværk, revisorskift. 

 

Ny vandprøve (03.02.2020) på boring 2 viser igen svag pesticid N,N-dimethylsulfamid på 0,016 

μg/l. Der er i tidligere fundet 0,017 μg/l, men en kontrollerende prøve viste < 0,01. Grænsen er 

0,1. Der skal ikke gøres yderligere, hvilket er bekræftet af Randers Kommune. 

 

Aflæsning af vandure gik fint, først var der 60, der ikke havde aflæst, og der blev sendt rykkere ud. 

Efterfølgende var der 16 som bestyrelsen måtte opsøge og aflæse. 

Vi overvejer at skifte til elektroniske målere, men har ikke besluttet det endnu. Der er i Kamstrup 

system endnu ikke mulighed for, at hver forbruger kan aflæse sit eget forbrug. Spørgsmål til 

generalforsamlingen. 

 

Bestyrelsen har fordelt arbejdsopgaverne således: 

Anja Roest tager sig af økonomien og kontakten til Microwa. 

William Ejlersen tager sig af kontroller og andre opgaver på selve vandværket. 

Morten Laursen modtager henvendelser vedr. gravearbejde og placering af vore vandledninger og 

har kontakten med Verdo, der løbende tegner vore kort elektronisk med ledningsnettet. 

Hans Harbeck tager sig af diverse sekretæropgaver og vedligehold af værkets hjemmeside. 

Jeg selv, Egon Simonsen, tager mig af kontakten til entreprenører vedr. reparationer og ændringer 

på ledningsnet og vandværket. Kontakt til Microwa og fordeler arbejder i bestyrelsen. 


